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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI. Törvény 42.* (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

"Terheli-e felel ősség a Pápai Hús 1913 Kft. azon felügyel ő bizottsági tagjait, akik az
önkormányzati átvétel előtt is tagjai voltak a testületnek, és nem táj ékozódtak és
tájékoztattak körültekintően a gyár valós helyzetével kapcsolatban? "

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr!

A Pápai Hús 1913 Kit előző tulajdonosai, a Dedeko Kft. és a Nyugat-Agro Kft . március 6-án
fogadták el az üzletrészek átruházására tett önkormányzati ajánlatot, így a város 88, 4
százalékos tulajdonosa lett a cégnek, a fennmaradó rész a Pápai Víz- és Csatornamű Zrt.-nél
maradt.
A problémákat azonban így sem lehetett elkerülni . Az előző vezetés a csőd szélére juttatta a
gyárat, hatalmas tartozásokat halmozva fel többek között a beszállítók, a közüzemek, a város
és hitelintézetek irányába, számos dolgozót az utcára tettek .

Pápa város vezetése a közelmúltban többször is azt állította, hogy váratlanul szembesültek a
cég valós pénzügyi helyzetével . Sem a korábbi menedzsment, sem a felügyelő bizottsági
tagok nem figyelmeztettek a problémákra .

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat, hog y

"Terheli-e felelősség a Pápai Hús 1913 Kft. azon felügyelő bizottsági tagjait, akik az
önkormányzati átvétel előtt is tagjai voltak a testületnek, és nem táj ékozódtak é s
tájékoztattak körültekintően a gyár valós helyzetével kapcsolatban? "

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . szeptember 18 .
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